
  
  
Sammandrag från protokoll för styrelsesammanträde Friskis&Svettis Visby  
  

DATUM: 2022-02-22  
  
NÄRVARANDE: Ethel Forsberg, Elin Nysten, Andreas Stengård, Frida Engström (adjungerande, 
Verksamhetschef)  
  
Öppnande   
Ordförande Ethel Forsberg hälsade alla välkomna och öppnade sammanträdet.   

  
Val av justerare   
Till att jämte ordförande justera kvällens protokoll valdes Andreas Stengård.  

  
Föregående mötesprotokoll   
Protokollet läggs till handlingarna utan kommentarer.  

  
Ekonomisk uppföljning, bokslut och årsredovisning  
Bokslut och årsredovisning ej klart än. Förväntas skickas ut under vecka 9 för digital 
underskrift.  
Vi gick igenom nyckeltalen per sista januari, och även om vi inte är uppe i de siffror vi var 
innan pandemin så har vi en betydligt bättre försäljning jämfört med 2021.    
Vi har fått uppstartsstöd från RF på lite drygt 25 000kr.  

  
Lägesrapport från verksamheten  
En ny träningsapp, Friskis Go, lanseras denna vecka. Denna app ska ersätta   
online-träningen som Friskis tagit fram under pandemin. Vi pumpar ut info om detta via alla 
våra kommunikationskanaler till medlemmar och funkisar.  
Vi kommer jobba med mer riktad kommunikation och marknadsföring  under året.   
Många aktiviteter är inplanerade under våren, bland annat Blåbärsoppa-spinning,   
triathlon, föreläsningar med mera.  

  
Ny kompletterande lokal  
Frida, tillsammans med Anette, har sett över hur en ny lokal skulle kunna utformas och vilken 
typ av inriktning den skulle kunna ha.   
Frida ska även höra med andra föreningar som relativt nyligen öppnat ny lokal, om de har 
ekonomiska underlag och annan information att dela med sig av.  
Vi behöver räkna på BC.  
 
 
 



Årsmöte 2022 
Valberedningen har tre klara kandidater och förhoppningsvis ett fjärde namn på gång inom 
kort.  
Möteshandlingarna är i stort sett klara. Vi väntar nu på att Grant Thornton ska bli klar med sin 
del 
 
Kommande möten  
Nästa ordinarie styrelsesammanträde onsdag 30 mars klockan 18:30.  

 

Övriga frågor  
Vårt elavtal behöver ses över, samt se vilken elleverantör vi ev bör byta till. Frågan bordlägges 
till möte med “nya” styrelsen.  
Vi behöver göra en ny medlemsundersökning. Även denna fråga bordläggs och tas upp vid 
nästa styrelsemöte.  

  
Mötets avslutande   
Ordförande avslutar mötet.  
 


